
SVENSKA PLOTTHUNDKLUBBEN     

2012‐06‐05    Sida 1 av 2 

 
 

Protokoll fört vid Svenska Plotthundklubbens  
styrelsemöte (per telefon) 2014-02-18 

 

Deltagare: Jan-Erik Falk(JE), Dennie Walldèn(DW), Maria Köhler(MK) och Anders Lindqvist(AL). 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande JE öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Val av justeringsman 
Till justeringsman valdes MK. 

§3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§4 Föregående mötesprotokoll 
Ordförande JE gick igenom föregående protokoll. 

§5 In- och utgående skrivelser 
In: Inga 
Ut: En skrivelse till SSDV om förslag till ett jaktprov på björn. Samt även en skrivelse om att få 
använda delar av björn till viltspårprov. Ett medlemsutskick med lite information och medlems 
inbetalningsuppgifter.   

§6 Ekonomi 
DW drog igenom ekonomin, vi hade 88 medlemmar samt 3 st familjemedlemmar år 2013. Vi 
har 1500 kronor i kassan.   

§7 Rapport, aktiviteter & projekt 
a) Hemsidan. Ordförande hade med punkten bara för att säga att MK har skött hemsidan 
jättebra åt klubben. Snabba uppdateringar! 
b) Årsmöte, datum och plats. Årsmötet blir i dalarna även i år.  

          Datum: 12/4-2014.  

          Plats: Våmhus 2 mil norr om Mora.   

          Tid: klockan 1100.   
 

§8 Övriga frågor 
1. Klubben ska jobba för att försöka få till en sk. Inmönstring igen, vi hade en i juli 2013. 
Klubben tittar över intresset bland medlemmarna med en intresseanmälan i vårt 
medlemsutskick. 

          2. DW påminde om kepsarna och dekalerna som klubben har till försäljning.  

  

§9 Avslut/nästa möte. 
Ordförande tackade alla för deltagandet och avslutade mötet.   
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Vid protokollet: Jan-Erik Falk 

Ordförande: Jan-Erik Falk 

Justerat: Maria Köhler 


